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Inkommit via e-post 26 juni 2019 

 

Jag kan tyvärr inte närvara den 7 juli men detta passerade just mitt öga: 

https://www.hd.se/2019-06-25/sveriges-nasta-storsta-marina-reservat-blir-snart-verklighet 

Det här är naturligtvis mycket positivt på många sätt, men, det blir förödande för Torekov om det 

kommer att innebära: 

Förbud att ankra fritidsbåtar vid Väderön och de mindre öarna där båt och badlivet nu håller till. 

Förbud att arrangera regattor i de fantastiska seglingsområdena mellan Kullen och Väderön 

Förbud mot fritidsfiske med spö 

Kan Byarådet förmå kommunen att tillse att dessa (sommar)aktiviteter säkerställs även om 

Länsstyrelsen förslag går igenom månne? 

 

https://www.hd.se/2019-06-25/sveriges-nasta-storsta-marina-reservat-blir-snart-verklighet



